
ZAPISNIK 

 

sa prve sjednice Turističkog vijeća TZO Bol održane 2. prosinca 2020. u Bluesun hotelu 

Elaphusa u Bolu. Sjednica je započela u 11.30 sati. 

Nazočni: Tihomir Marinković, Dino Sokol, Vinko Martinić, Zdenka Krunić, Karin 

Dubravčić, Petar Šošić, Jakov Okmažić 

Izočni: Stanko Kvesić, Danijel Čamber 

Ostali nazočni: Markito Marinković, direktor Ureda TZO Bol, Tonči Lalić, djelatnik 

Ureda TZO Bol. 

Sjednici predsjedava Tihomir Marinković, predsjednik TV TZO Bol. 

Nakon pozdravljanja svih nazočnih Tihomir Marinković, predsjednik TV TZO Bol,  

predložio je slijedeći: 

 

DNEVNI RED 

 

1. Donošenje Poslovnika o radu Turističkog vijeća TZO Bol; 

2. Troškovi organizacije WTA Croatia Bol Open 2020; 

3. Ostvarena noćenja i struktura gostiju u destinaciji Bol 2020.; 

4. Rebalans financijskog plana TZO Bol za 2020. godinu; 

5. Prijedlog Programa rada sa Financijskim planom TZO Bol za 2021. godinu; 

6. Razno; 

 

Dnevni red jednoglasno je prihvaćen. 

  

 

Ad 1. 

Turističko vijeće TZO Bol jednoglasno donosi  

 

ODLUKU 

prihvaća se Poslovnik o radu Turističkog vijeća TZO Bol 

 

 

Ad 2. 

Markito Marinković, direktor TZO Bol: Feliks Lukas, direktor WTA Croatia Bol Open 

dostavio je financijsko izvješće u vezi ovogodišnjeg turnira, naime, s obzirom da turnir 

ove godine nije održan on je ipak imao određene troškove. Iz dostavljene dokumentacije 

vidljivo je da su ukupni troškovi turnira iznosili 125.000,00 HRK što znači da Feliks 

Lukas mora izvršiti povrat sredstava prema TZO Bol još u iznosu od 50.000,00 HRK. 

Dino Sokol: Prihvaćam ove troškove za ovu godinu ali svakako se nesmijemo dovesti u 

ovakvu situaciju u narednoj godini. Držim da ne treba potpisivati ugovor za dogodine dok 

ne budemo potpuno sigurni da će se turnir ipak održati. 

Zdenka Krunić: Podržavam ovo razmišljanje, potrebno je podijeliti rizik i na druge 

sudionike u sufinanciranju turnira. 

Vinko Martinić: Slažem se, potrebno je u ugovor unijeti posebne klauzule za slučaj da se 

turnir ne održi kako bi zaštitili TZO Bol od nepotrebnog financijskog rizika. 

 



Nakon završene rasprave Turističko vijeće TZO Bol jednoglasno donosi  

ODLUKU 

I 

prihvaća se troškovnik organizacije WTA Croatia Bol open za 2020. godinu u iznosu od 

125.000,00 HRK 

II 

U vezi sa organizacijom ovog turnira u 2021. godini potrebno je poduzeti sve radnje kako 

bi se izbjegli bilo kakvi financijski rizici za TZO Bol putem posebnih zaštitnih klauzula 

za eventualno neodržavanje turnira. 

 

 

Ad 3. 

Markito Marinković, direktor Ureda TZO Bol, obrazložio je izvještaj o ostvarenim 

noćenjima i strukturi gostiju u 2020. godini.  

Dino Sokol: Blusun hoteli ostvarili su 25% ukupnog prometa u odnosu na lani, naime, isti 

postotak ostavren je i u cjelikupnom hotelskom smještaju u Hrvatskoj u ovoj godini. 

 

Ad 4. 

Markito Marinković, direktor Ureda TZO Bol obrazložio je rebalans financijskog plana 

TZO Bol za 2020. godinu, istaknuvši da razlika između prihodovne i rashodovne strane 

iznosi 100.000,00 HRK. 

 

Nakon završene rasprave Turističko vijeće TZO Bol jednoglasno donosi: 

 

ODLUKU 

Prihvaća se rebalans financijskog plana TZO Bol za 2020. godinu. 

 

Ad 5. 

Markito Marinković, direktor TZO Bol, obrazložio je prijedlog Programa rada sa 

Financijskim planom TZO Bol za 2021. godinu. 

Zdenka Krunić: Da li će se raditi strateški plan razvoja turizma za naredno razdoblje od 

strane TZO Bol? 

Tihomir Marinković, predsjednik TZO Bol: Općina Bol radi svoj strateški plan razvoja za 

naredno razdoblje, možda se može u taj plan uklopiti i TZO Bol. 

Zdenka Krunić: držim da to nije dovoljno, naime, na taj način biti ćemo uskraćeni za 

izradu tako važnog dokumenta. 

Dino Sokol: potrebno je da Turističko vijeće da svoj doprinos u izradi ovog plana. 

Tihomir Marinković, predsjednik TZO Bol: slažem se sa prijedlogom, predlažem da se 

predvidi stavka u iznosu od 10.000,00 HRK u Programu rada TZO Bol za 2021. godinu 

kao inicijalna sredstva za izradu ovog plana. 

Zdenka Krunić: imamo li predviđenu stavku za sufinanciranje letova? 

Markito Marinković, direktor TZO Bol: prema novoj metodologiji izrade planova rada 

sredstva za sufinanciranje letova imaju regionalne turističke zajednica a ne lokalne. U 

našem slučaju sufinanciranje letova na otok Brač raditi će TZ Županije splitsko-

dalmatinske. 

 



Nakon završene rasprave Turističko vijeće TZO Bol jednoglasno donosi: 

ODLUKU 

Prihvaća se Program rada sa Financijskim planom TZO Bol za 2021. godinu sa 

nadopunom da se ubaci stavka od 10.000,00 HRK na ime izrade strateškog plana razvoja 

turizma Bola za naredno razdoblje. 

 

Ad 6. 

 

Dino Sokol: žalosti me činjenica da je Općina Bol u ovako teškoj poslovnoj godini 

odlučila se za povećanje komunalne naknade za 2021. godinu. 

Karin Dubravčić: neke lokalne zajednica donijele su čak i odluke o oslobađanju 

komunalnih davanja za narednu godinu. 

Tihomir Marinković, predsjednik TZO Bol: otvoreni smo za svaki razgovor, potrebno je 

obratiti se Općini Bol i razgovarati na tu temu. 

 

 

 

 

 
 
Sjednica je završila u 12.40 

 

 

 

         
 

 

 

 

ZAPISNIK SASTAVIO                                                    PREDSJEDNIK TV TZO BOL     

       

         Tonči Lalić                                                                         Tihomir Marinković 


